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توكيــــــــل





نحن الموقعين أدناه: .........................................................................





عنواننا في: .........................................................................





قد عينت المحامي سليمان ابراهيم العمار (بطاقة هوىة وطنية رقم 1001178720 وترخيص مزاولة مهنة المحاماة رقم 17/25)، محمد عبد العزيز العساكر (بطاقة هوية وطنية رقم 1033762996 وترخيص مزاولة مهنة المحاماة رقم 131/38)، خالد عبدالله الشمراني (1079525620)، هيفاء السلمي (بطاقة هوية وطنية رقم 1107144089)، مؤسسة لؤي طلال أبو غزاله لتسجيل العلامات التجارية (رقم التسجيل 1010443492) ممثلين عن أبو غزاله للملكية الفكرية تي ام بي احنتس (رقم التسجيل 1460-1) و أبو غزاله للملكية الفكرية ش م م (رقم التسجيل 1073368) منفردين و/أو مجتمعين ليكونوا وكلاء عني في المملكة العربية السعودية لتسجيل وتعديل ونقل ملكية/ اندماج وتجديد وعقود تراخيص العلامات التجارية وبراءات الاختراع والنماذج والرسوم الصناعية وحق المؤلف (لدى الهيئة السعودية للملكية الفكرية ومكتب البراءات لدول مجلس التعاون الخليجي) وأسماء النطاق (لدى المركز السعودي لمعلومات الشبكة) وعقود وعقود التراخيص/ الإمتياز ونقل التقنية والوكالات التجارية والتوزيع التي تخصني في المملكة العربية السعودية وأصرح للوكيل أن يقوم بايداع وتعديل أو تصحيح أى مستند وأن يعمل على أن يستمر تسجيلي نافذا والدفاع عن حقوقي ومصالحي وإتخاذ جميع الاجراءات القانونية والادارية الخاصة بما ورد آنفاً بما فيها متابعة كل قضية تقام مني أو ضدي بخصوص المذكور بهذه الوكالة من إعتراض وتظلم وإستئناف أمام الهيئة السعودية للملكية الفكرية، ديوان المظالم والمحاكم الإدارية والمحاكم التجارية والأمانة العامة للجان الفصل في منازعات الملكية الفكرية والهيئات القضائية وجميع المحاكم على مختلف درجاتها وأنواعها وتمثيلي أمام وزارة التجارة ووزارة الإستثمار وإدارة الرقابة والجودة النوعية (دائرة مكافحة الغش التجاري) ووزارة الثقافة ووزارة الاعلام والجمارك السعودية والغرف التجارية وكتبة العدل وتمثيلي والدفاع عن حقوقي أمام جميع الجهات والدوائر الرسمية الحكومية والاهلية والمؤسسات. وفي سبيل ذلك لهم الحق في المرافعة والمدافعة والاستلام والتسليم والانكار وإدعاء التزوير وقبول الصلح والتنازل وإرسال الانذارات ورسائل التحذير وطلب الشطب وغيرها من الاجراءات الوقائية والتحفظية وجميع الاجراءات بشكل عام التي تضمن حقوقي.  


وأرجو أن ترسل جميع الاعلانات والطلبات والمكاتبات والاخطارات والتبليغات والشهادات وغيرها التي تتعلق بموضوع هذا التوكيل على العنوان التالي:





 ص.ب 9767 الرياض 11423 ، المملكة العربية السعودية 





وأقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكيل و/أو الوكلاء المعينين أومن ينوب عنهم من رأي أو فعل في حدود القانون وهذه الوكالة الخاصة. 





تحريراً في ...........................


في اليوم ................... من شهر ................. سنة ...........





التوقيع ............................................................








Power of Attorney





We, the undersigned,  


(Applicant’s name)





of: (Applicant’s complete address)








do hereby appoint Suleiman Ibrahim Al-Ammar (ID: 1001178720 and Law license No. 17/25), Mohammed Abdul Aziz Al Asaker (ID: 1033762996 and Law license No. 131/38), Khaled Abdullah Al Shamrani (ID:1079525620), Haifa Al Sulami (ID:1107144089) and Luay T Abu-Ghazaleh TMs Registration Est. (Reg. No. 1010443492) representatives of Abu-Ghazaleh Intellectual Property TMP Agents, [Reg. No. 1460-1] and Abu-Ghazaleh Intellectual Property LLC, [1073368] to jointly and/or severally act as my agent(s) in the Kingdom of Saudi Arabia in connection with the registration; amendment; transfer/merger; licensing and renewal of Trademarks, Patents, Layout Designs of Integrated Circuits, Plant Varieties and Industrial Models (at the Saudi Authority for Intellectual Property and GCC Patent Office), domain names (at the Saudi Network Information Center) and contracts of license/franchises, technology transfer, commercial agencies and distribution which belong to me in the Kingdom of Saudi Arabia. I also do hereby authorize the said agent(s) to file, amend or correct any document, keep my registration effective, protect my rights and interests, and undertake all legal as well as administrative procedures with regard to issues hereinabove specified including follow up of any lawsuit filed by or against me with respect to the issues herein stated be it an opposition, petition, or appeal before the Saudi Authority for Intellectual Property, Board of Grievances, Administrative Courts, Commercial Courts, General Secretariat of Committees for Resolution of Intellectual Property Disputes, judiciary bodies, and courts of different degrees and kinds. In addition, I authorize the said agent(s) to represent me before the Minister of Commerce, Ministry of Investments, Ministry of Culture, Ministry of Information, and the General Directorate for Quality Control and Inspection (GDQCI, the Saudi Customs, Chambers of Commerce, and Notaries Public. Moreover, the said agent(s) are authorized to protect my rights and represent me before all public and private bodies, departments and organizations and thus the said agent is authorized to plead, litigate, receive, deliver, deny, raise forgery, accept reconciliation, send notices and notifications, request cancellation, and any other precautionary and protective measures as well as all procedures which are necessary to maintain my rights. 





I request that all announcements, requests, correspondence, notifications, service, certificates and any similar form thereof related to the present Power of Attorney be directed to said agent(s) or any other address specified by said agent(s) at the following address: 





P.O. Box 9767, Riyadh 11423, Saudi Arabia





In accordance with this power of attorney, I consent to all views and actions undertaken by said agent(s) or those who represent them as required by the Law and this power of attorney. 








Signed in …......





On this day ….... of …...





Signature …..............................................











